

111-1臺北醫學大學提供本校校際選課通識科目表

學期 Academic year/Semester	序號 Item	科目代碼 Course Code	科目名稱Course Title	授課教師 Instructor	時數 Credits	上課時間 Week/Session						教室 Classroom	名額 Remarks	臺師大通識認抵領域 The Credits Waiver and Transference of NTNU General Education Courses	英文領域 English courses	
							一	二	三	四	五					
1111	1	00000436	資訊行為導論	邱子恒	2	週一(3-4節)	34						3001	5	109起入學：自然科學領域； 106-108入學：科學與生命； 97-105入學：科學與生命	Fall Semester 2017 and Before : Science and Life ; From Fall Semester 2017 to Spring Semester 2020 : Science and Life ; Fall Semester 2020 and After : Natural Sciences
1111	2	00000437	資訊科技與書香社會	邱子恒	2	週一(7-8節)	78						8004	5	109起入學：自然科學領域； 106-108入學：科學與生命； 97-105入學：科學與生命	Fall Semester 2017 and Before : Science and Life ; From Fall Semester 2017 to Spring Semester 2020 : Science and Life ; Fall Semester 2020 and After : Natural Sciences
1111	3	00000031	藝術作品及名畫欣賞	陳瑞玲	2	週一(5-6節)	56						6204	5	109起入學：人文藝術領域； 106-108入學：藝術與美感； 97-105入學：藝術與美感	Fall Semester 2017 and Before : Art and Aesthetics From Fall Semester 2017 to Spring Semester 2020 : Art and Aesthetics Fall Semester 2020 and After : Humanities and Arts
1111	4	00000144	中國藝術史	陳瑞玲	2	週四(1-2節)					12		6201	5	109起入學：人文藝術領域； 106-108入學：歷史與文化； 97-105入學：一般通識(人文 學)	Fall Semester 2017 and Before : Humanities From Fall Semester 2017 to Spring Semester 2020 : History and Culture Fall Semester 2020 and After : Humanities and Arts